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Het bestuur heeŌ dit jaar de focus gelegd op verbinden:  het verbinden van de leden onderling door 
het opzeƩen van 6 regio’s met aanspreekpunten. Hierdoor ontstaan kortere lijnen tussen achterban 
en bestuur. Er zijn drie werkgroepen en per werkgroep is één bestuurslid betrokken.  

Daarnaast is het verbinden met onze stakeholders een agendapunt geweest. 

Er was onrust onder de leden wat betreŌ de meerwaarde van het collecƟef lidmaatschap van  de 
NHPR. Het bestuur is met de NHPR hierover in gesprek gegaan. De lijnen met de NHPR zijn verstevigd 
en er is een plan van aanpak gemaakt om vooral het collecƟeve belang van onze verenigingen meer 
concrete body te geven. De intenƟe is uitgesproken om onze posiƟe samen te verstevigen wat betreŌ 
de samenwerking met de NVR. 

Wat het bestuur betreurt, is dat het gezamenlijke congres met de diabetes en longverpleegkundigen 
niet van de grond is gekomen door gebrek aan sponsoren van deze groepen. Gelukkig heeŌ de 
werkgroep deskundigheidsbevordering het om kunnen zeƩen in een reumatologie voorjaarscongres. 
Onze complimenten hiervoor.  

Het bestuur krijgt wekelijks vele verzoeken om mee te werken aan richtlijnen. De werkgroep kwaliteit 
heeŌ hier erg veel Ɵjd en energie in gestoken, waarvoor onze dank. Er waren echter veel te veel 
verzoeken en daarom zijn er prioriteiten gesteld in het wel of niet meewerken aan een richtlijn. 

Om ons doel “meer zichtbaar te zijn als vereniging” heeŌ de werkgroep communicaƟe hard gewerkt 
om meer body aan de nieuwsbrief te geven, de website opnieuw in te richten en is een gezamenlijke 
LinkedIn pagina opgezet.  

Er zijn vanuit V&VN nieuwe visies ontwikkeld t.a.v. verpleegkundig leiderschap en posiƟonering van 
de beroepsgroep. Het bestuur onderschrijŌ deze visies en is betrokken geweest bij het meedenken 
hierover. 

Om zoveel mogelijk reumaverpleegkundigen te betrekken bij onze vereniging heeŌ het bestuur alle 
reumaverpleegkundigen, die dit jaar de opleiding hebben afgerond, een jaar graƟs lidmaatschap van 
onze afdeling cadeau gedaan.  

In 2023 heeŌ het bestuur een roerige Ɵjd gehad. We namen afscheid van onze penningmeester en de 
vacature is tot op heden niet ingevuld. Ook de vacature van bestuurssecretaris staat nog open. We 
hebben dit jaar daarom geroeid met de riemen die we hadden en adhoc als bestuursleden de taken 
van de penningmeester uitgevoerd. Een van onze bestuursleden is er - i.v.m. gezondheidsproblemen -  
even tussenuit geweest. Gelukkig is dit bestuurslid weer acƟef. Eveneens is een ambtelijk secretaris 
aangenomen om de ondersteunende acƟviteiten beter te laten verlopen.  

Het Bestuur kijkt terug op een vruchtbaar jaar. 

 

 

 


